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PROTOKÓŁ NR 0012.5.4.2022 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  
w dniu 22 kwietnia 2022r. 

 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 13.05- 14.20                  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 

 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Świadczenia rodzinne i niepełnosprawność.  

4. Rozważenie możliwości powstania Hospicjum stacjonarnego  

w mieście.  

5. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok  

 
6. Wolne głosy i wniosków. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24 marca 2022r. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie  
i powitała przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
  
Ad.3. 
Świadczenia rodzinne i niepełnosprawność.  

Temat omówiła Beata Gatner-Piekar – Naczelnik Wydziału Spraw Rodzinnych  
i Alimentacyjnych.  
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Omówiony materiał w formie pisemnej stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Urszula Sobik 
Jeżeli chodzi o osoby, które opiekują się niepełnosprawnymi osobami, dziećmi,  
to moim zdaniem niemoralne jest to, że nie mogą nic dorobić, niejedna osoba 
byłaby na bieżąco z tym, co do tej pory robiła, a w obecnej sytuacji musi 
zrezygnować ze swojego trybu życia, który dotąd prowadziła. Tym bardziej że 
kwota 2119 zł nie jest bardzo wysoka. 
 
Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 
Dodatkowo taka osoba przypadku śmierci osoby niepełnosprawnej musi zacząć 
swoje życie i karierę zawodową od nowa.  
 
Urszula Sobik 
Czy rozwiązano problem 500 plus dla dzieci, których jedno z rodziców jest za 
granicą? Otrzymały dzieci te środki? 
 
Beata Gatner-Piekar 
Koordynacją tych wniosków zajmujemy się, mamy 146 takich wniosków, 
częściowo dzieci otrzymały środki, częściowo nie. Przychodzą w tej chwili decyzji, 
które są już dorosłe, są takie sytuacje że wypłacam po 20, 40 tysięcy 
jednorazowo.  
 
Bernadeta Magiera 
A jak to jest z rodzinami z Ukrainy, naszymi gośćmi? 
 
Beata Gatner-Piekar 
Mamy ponad 50 wniosków złożonych z rodzin ukraińskich, dzisiaj wpłynęły 
pierwsze środki, na świadczenia rodzinne takie jak zasiłek rodzinny, dodatki 
rodzicielskie, becikowe, świadczenia dla osób niepełnosprawnych. Problem jest  
z brakiem dokumentów, które należy na nowo załatwić w polskich Sądach 
 i orzecznictwie. Władze miasta wspomagają nas w naszych działaniach. 
 
Ad.4. 
Rozważenie możliwości powstania Hospicjum stacjonarnego  
w mieście.  
 
Bernadeta Magiera 
1 listopada gdy kwestowałam, na cmentarzu w Zdroju kilkoro ludzi pytało mnie, 
dlaczego nie ma hospicjum domowego w mieście. Czy jest możliwość adaptacji 
jakiegoś budynku w mieście na potrzeby hospicjum? 
 
Robert Cichowicz 
Nie jest obowiązkiem miasta, aby utrzymywać stacjonarne hospicjum, bolejemy 
nad tym, że nasze Stowarzyszenia czy Fundacje nie dojrzały do tego aby 
prowadzić tego typu instytucji. Hospicja funkcjonujące w kraju prowadzone są 
przez Stowarzyszenia, pozyskują środki od darczyńców prywatnych, 
przedsiębiorców i inne. Nasze Stowarzyszenie prowadzące Hospicjum im. 
Dutkiewicza czyniło starania, rozglądało się za miejscem prowadzenia tego typu 
hospicjum, natomiast po przeanalizowaniu kosztów prowadzenia takiego 
budynku, doszli do wniosku, że nie będą w stanie  prowadzić i utrzymywać tego 
na bieżąco. Dopóki państwo nie będzie partycypowało w prowadzeniu takich 
ośrodków poprzez NFZ na przykład w celu utrzymania bieżącego,  miasta nie 
będzie stać na prowadzenia tego typu instytucji. Osoba chora najlepiej czuje się  
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w swoim środowisku domowym, te kierunki rozwoju są prowadzone przez nasze 
hospicjum domowe, Zarząd Stowarzyszenia pragnie zatrudnić dodatkowe osoby 
aby wspomagać te osoby w miejscu zamieszkania.  
 
Bernadeta Magiera 
Status rodziny zmienił się, kiedyś były rodziny pokoleniowe w jednym domu, 
aktualnie są mniejsze mieszkania, trudno zabrać babcie czy dziadka do domu, 
aby się nimi opiekować.  
 
Robert Cichowicz 
Jest miejsce na Pszczyńskiej lub w Zdroju po byłym szpitalu kolejowym. 
 
Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
Kilkakrotnie ta sprawa powstania hospicjum w mieście była rozpatrywana, nie 
mamy budynku ani Stowarzyszenia, które chciałoby się podjąć tego. 
Zaadaptowania budynków, pociągałoby za sobą ogromne koszty. 
 
Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 
Jest to też placówka medyczna, co również pomnaża koszty do prowadzenia.  

Ad.5. 
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wniosków. 
 
Komisja ustaliła, iż w związku z przypadającym na dzień 16 czerwca br. świętem 
Bożego Ciała, nastąpi zmiana terminu posiedzenia Komisji na dzień 21 czerwca 
br.  
 

Ad.7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24 marca 2022r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji – Bernadeta Magiera podziękowała wszystkim                           
za przybycie i zakończyła posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk               

 
 Przewodniczący Komisji 

Rodziny i Polityki Społecznej  
  

Bernadeta Magiera 


